
 SKOLEBESTYRELSEN VED HØJMESKOLEN 

 Højmevænget 3, 5250 Odense SV. Tlf.: 63 75 34 00 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 Onsdag d. 29/11 2023. Kl. 17.00-20.00 i personalerummet på 

 Højmeskolen 

 Deltagere: Laura 4b, Alma 4b, Mads 6b, Lars, Loui, Line, Kalle, Anette, 
 Bianca, Maria, Martin, Caroline og Cecilie 

 Afbud: Ane-Mette, Johanne 

 Referat 
 7.  Nyt fra ledelsen (15 min) 

 Skolen er tilmeldt ny prøveform i tysk (gruppeprøve) 
 Bestyrelsen bakker op om dette 

 Emneuge byen - næste er i uge 6 
 Tak til medarbejdere, forældre og elever, der deltog i ugen “Byen” 
 Forældre melder tilbage, at de oplevede glade børn. Torsdagens åbent hus 
 var der mange mennesker. 
 Borgmesterposten var søgt af mange, og der blev valgt også en 
 viceborgmester. 
 Elevrådsrepræsentanter - mange nye venner - positive tilbagemeldinger. 
 Indtægterne torsdag var væsentligt lavere end udgifterne til ugen - intentionen 
 var ikke, at enmeugen skulle give overskud. 
 Stor ros til koordinatorerne for god planlægning og styring af ugen. 

 Uge 6 er emneuge, hvor skolen sætter en musical op. 

 Nyansættelser 
 Orientering om nyansat lærer fra 1. januar og overlevering i den forbindelse 
 Pædagog ansat pr. 1. december. 

 Generations Sunde Børns madordning 
 Madordningen er gået i gang 

 Indskrivningstal til skolestart 24/25 
 51 børn fra Højmeskolens distrikt er indskrevet til forårs SFO på 
 Højmeskolen. Det betyder, at der ikke er plads til at optage børn, der har søgt 
 Højmeskolen, som bor udenfor distriktet. 

 8.  Nyt fra eleverne (15 min) 



 I elevrådet er det blevet drøftet, hvordan Højmeskolen kan blive endnu bedre. 
 Mikroovn 
 Nye net til mål 
 Flere borde og bænke i området ude ved vejen 
 Flere skabe i klasserne (elevskabe) 
 Renovering af legehuset i “skolen” ud mod vejen. 
 At lærerne ikke bruger deres telefoner til andet end Aula. 
 Faste fodboldregler, så alle har lyst at være med (4.-5. klasse) 
 Hegn som stopper fodbolden fra at trille ud på vejen. 

 To elever er blevet undervisningsmiljørepræsentanter. I onsdags var 
 de sammen med Jesper på kursus i at være 
 undervisningsmiljørepræsentanter. 

 Erasmusbesøg fra Spanien. Vi har et par klasser, 8.L og 8.M , der 
 senere på året besøger vores gæster fra Spanien. 

 Næste år er der et Erasmusprojekt, hvor vi kan sende elever til 
 Tyskland. 

 9.  AULA på Højmeskolen (1 time) 
 a.  Hvad kan og skal AULA bidrage til på Højmeskolen, og hvad kan og skal 

 AULA ikke? 
 b.  Inspirationspakke af forvaltningen 
 c.  Artikel “Jeg bruger mere tid på at skrive med forældre end at forberede min 

 undervisning.” (zetland.dk) 

 Bestyrelsen drøfter fordele og ulemper ved forskellige aspekter af Aula. 
 Drøftelsen afspejler, at behov, ønsker og holdning til brugen af Aula er 
 forskellig - måske også påvirket af, at der er mange platforme, hvor man som 
 forældre skal orientere sig. 

 Desuden drøftes brugen af ugeplaner, mulighed for at se lektier for hhv. 
 forældre og elever. Det opleves, at der er forskel fra klasse til klasse. 

 10.  Fællesspisning - julefrokost (30 min) 

 11.  Task Forcens 32 anbefalinger på skoleområdet i Odense (45 min) 
 a.  Den samlede rapport 

 Skoleleder præsenterer spor og anbefalinger fra Task Force 
 Spor 

 -  Fællesskabende didaktikker 
 -  Nære fællesskaber med forældre og lokalsamfund 
 -  Fællesskaber på tværs af byen 
 -  Kommunens infrastruktur 
 -  På længere sigt 



 b.  Pixi-udgaven 
 c.  Hvad bliver vi som bestyrelse optaget af? 

 12.  Gebyr på kantinekortet 
 Bestyrelsen beslutter at fastholde ordningen med kantinekort. 

 13.  Evt: 
 a.  Kantineovertagelse - en god måde for klasserne at tjene lidt ekstra til 

 klassekassen. 
 Bestyrelsen drøfter muligheden for at gøre det muligt for 6. årgang at 
 have to dage årligt til dette. 
 Punktet genoptages 

 b.  Sygemelding på Aulas komme-gå-modul 


